
1 
 

 
Komise životního prostředí Rady města Beroun 
 
 

Zápis č. 5/2016 

ze zasedání komise životního prostředí, konaného dne 10. října 2016 
od 15:30 hodin v Berouně na radnici ve velké zasedací místnosti 

 
 
Přítomni 
 
Členové komise:  RNDr. Irena Jančaříková (předsedkyně komise) 
   Mgr. Emil Šnaidauf (místopředseda komise) 

RNDr. Soňa Chalupová 
Ing. Zdeněk Košlík  
Mgr. Vladimír Lysenko  
Ing. Zdeňka Jankovičová  
 

Tajemník komise Ing. Jan Marek  
         
Hosté:    Ing. Michal Mišina – místostarosta 

RNDr. Jitka Ciroková – vedoucí odboru životního prostředí  
Iva Kermesová – vedoucí odboru majetku a investic 
Zdeněk Chvojka – ředitel a jednatel společnosti PAC Hořovice s.r.o. 
arch. Jarolímek (spolupracovník ředitele Chvojky) 
Ing. Poduška (spolupracovník ředitele Chvojky) 
 

Omluveni:  Mgr. Jan Holeček  
Ing. Tomáš Kažmierski  
Josef Miltner 

 
Zapisovatel:   Ing. Jan Marek  
Ověřovatel zápisu:  Ing. Zdeněk Košlík  
 
 
Program jednání: 
 
1. Zahájení 
2. Kontrola plnění usnesení komise 
3. Návrh stavebních úprav v areálu PAC Hořovice s.r.o. – provozovna Beroun 
4. Program regenerace městské památkové zóny Beroun 
5. Různé  

 
 

Jednání: 
 
 

K bodu 1 – Zahájení 
 
Jednání komise zahájila a dále řídila její předsedkyně RNDr. Irena Jančaříková, která určila 
zapisovatelem Ing. Jana Marka a ověřovatelem zápisu Ing. Zdeňka Košlíka.  
 
Předsedkyně dále navrhla program jednání, který byl schválen ve shora uvedeném znění. 
 
Usnesení: Komise životního prostředí schvaluje program jednání.  
Hlasování:   6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 2 – Kontrola plnění usnesení komise 
 
Kontrolu plnění usnesení komise provedl tajemník komise životního prostředí Ing. Jan Marek, který 
konstatoval, že všechna usnesení z posledního zasedání komise i z minulých zasedání jsou splněna. 
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K bodu 3 – Návrh stavebních úprav v areálu PAC Hořovice s.r.o. – provozovna Beroun 
 
Ředitel a jednatel společnosti PAC Hořovice s.r.o. Zdeněk Chvojka se svými spolupracovníky seznámili 
členy komise se záměrem stavebních úprav v provozovně Beroun a odpověděli na vznesené dotazy. 
Zásadní připomínku uvedl Z. Košlík, který poukázal na to, že zasypáním části náhonu dojde ke zmenšení 
předpokládaného retenčního prostoru v uvedené lokalitě min. o 900 m3. Po bohaté diskuzi se členové 
shodli na tomto usnesení: 
 
Usnesení:  Komise životního prostředí po projednání záměru doporučuje radě města stanovit pro další 
jednání tuto podmínku: posouzení záměru projektantem stavby „Protipovodňová ochrana města Beroun“. 
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
 
K bodu 4 – Program regenerace městské památkové zóny Beroun 
 
O programu podala informace v zastoupení architektky Vilhelmové paní Kermesová, která zodpověděla 
všechny dotazy členů komise.  
 
 
K bodu 5 – Různé 
 
5.1. Vedoucí odboru ŽP informovala členy komise, že v krajské soutěži s názvem „My třídíme nejlépe“ je 
město Beroun zatím po třech čtvrtletích na prvním místě. 

 
5.2. Vedoucí odboru ŽP informovala členy komise o tom, že v rámci zakázky malého rozsahu byla pro 
zpracování Plánu odpadového hospodářství města Berouna vybrána společnost ISES, s.r.o., která měla 
nejširšího portfolio referencí a nabídla i nejnižší cenu. 
 
5.3. Vedoucí odboru ŽP informovala členy komise o tom, že zpracovatel projektu "Ekologická studie 
Beroun 1999 - Aktualizace 2016, Kapitola Ovzduší" upozornil na to, že výsledky celostátního sčítání 
intenzity automobilové dopravy, které jsou jedním ze zásadních vstupů do hodnocení, budou dle 
dostupných informací vydány opožděně až v březnu 2017. Z odborného hlediska považuje zpracovatel za 
vhodnější použít nová data, neboť v současnosti by bylo nutné použít data z roku 2010 (poslední sčítání), 
která jsou vždy přenásobena tzv. růstovým koeficientem na aktuální rok. Počkat na nové výsledky 
celostátního sčítání intenzity automobilové dopravy by ale znamenalo posunout termín dokončení studie 
cca na polovinu roku 2017 (namísto prosince 2016). Nechává proto na rozhodnutí zadavatele, jak 
postupovat. Odbor ŽP doporučuje počkat na nové výsledky a posunout termín dokončení studie s tím že 
v roce 2017 bude rovněž zpracována plánovaná aktualizace Kapitoly Hluk. 
 
Usnesení:  Komise životního prostředí doporučuje počkat na nové výsledky celostátního sčítání intenzity 
automobilové dopravy a posunout termín dokončení projektu "Ekologická studie Beroun 1999 - 
Aktualizace 2016, Kapitola Ovzduší" v návaznosti na dodání výsledku sčítání dopravy s tím, že v roce 
2017 bude rovněž zpracována plánovaná aktualizace Kapitoly Hluk. 
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
5.4. Znovu byla řešena problematika úmrtí ptáků při nárazu do zastávek na novém autobusovém nádraží. 
Komise vyslechla stanovisko a doporučení E. Šnaidaufa. I. Kermesová sdělila, že ochranné prvky nebyly 
součástí projektu živé nádraží. I. Kermesová sama doporučila problematiku rozšířit z nového 
autobusového nádraží obecně na všechny přístřešky autobusových zastávek v Berouně. Po projednání 
přijala komise toto usnesení: 
 
Usnesení:  Komise životního prostředí doporučuje radě města zajistit na průhledných výplních přístřešků 
autobusových zastávek v Berouně instalaci ochranných prvků proti nalétávání ptáků podle nejnovějších 
ornitologických poznatků. 
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
 
5.5. S. Chalupová informovala o tom, že zařízení na úpravu pitné vody nejsou oproti minulosti již tak 
náročná a proto doporučila, aby se město začalo zajímat o historické alternativní vodní zdroje pro 
Beroun. Po následné diskuzi přijala komise toto usnesení: 
 
Usnesení:  Komise životního prostředí doporučuje radě města zajistit revizi historických alternativních 
vodních zdrojů pro Beroun.  
Hlasování:  6 pro – 0 proti – 0 zdržel se 
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5.6. V. Lysenko se dotázal, zda se stále ještě sleduje kontaminace Litavky z Haldy na Jarově a jaké 
případně jsou výsledky a trendy? Toto bude zjištěno do příštího jednání komise. 
 
 
Členové komise se dohodli, že příští zasedání se uskuteční 12. prosince 2016 od 15:30 hodin. 
Členové komise jsou tímto vyzváni, aby si toto datum poznamenali do svých pracovních diářů. Pozvánka 
s konkrétním programem bude zaslána nejpozději 7 dní před zasedáním komise. 
 
Po vyčerpání programu předsedkyně komise ukončila její jednání v 17:45 hodin. 
 
 
 
Zapsal:   Ing. Jan Marek 
 
 
 
Ověřil:   Ing. Zdeněk Košlík  
 
 
 
Předsedkyně komise:  RNDr. Irena Jančaříková    

 

 

 


